
SEKAJATTEI D E N TYHJ E N NYKSET ON PI DETTÄVÄ NYKYI SE LLAÄN

Sekajäteastioiden kutjetusten järjestämiseksi ottaan pyytämässä [ausuntoja. Me Säkytän Yrittäjät Ry
(yli 220 jäsenyritystä) vetoamme voimakkaasti pitäytymään nykyisessä kiinteistön hattijan
järjestämässä jätteenkutjetuksessa, emmekä kannata mittään muotoa sitä kunnan järjestämänä.

Perusteluina seuraavat asiat

- Setvitystyöt kesken ja päätöstä ottaan tekemässä vajanaisin tiedoin
- v.2023 setvityksessä yti 90% antoi arvosanaksi nykyisette järjestetmätte joko todetl.a hyvä tai

hyvän. Miksi muuttaa toimivaa järjestetmää?

- WA (Yritysvaikutusten Arviointi) on täysin tekemättä, vaikka kaikki LHJ: n kunnat ovat
tietääksemme ottaneet sen käyttöön. Jos mietestänne se ei kosketa Forssan kaupungin
jätetautakuntaa, niin paheksumme ja ihmettetemme suuresti asiaa

- Mikäti siirrymme toimivasta järjestetmästä seltaiseen, jossa varmaa on se, että patvelu

heikkenee, maksut nousevat ja nykyiset paikattiset jätteenkutjetusyritykset joutuvat ikävään
titanteeseen, koska kiinteistönomistajat eivät saa enää kitpaituttaa jätepalvetuaan, vaan se
hankitaan pakkomääräyksettä kunnattisetta yhtiöttä ja pahimmiltaan joutuvat [opettamaan
toimintansa, niin seurauksena on ainakin veroeurojen karkaaminen suuretta osin jopa koko
atueetta

- Huonona esimerkkinä toimikoon Satakunnassa toimiva kuntien omistama Keräämö Oy, jonka
saadessa Porin atueetta osan jätehuottosta kitpaitutettavakseen, niin maksut tähes
ka ks i n kerta istu ivat ja jäteastiat jä ivät tyhjentä mättä

Säkytän Yrittäjien mietipide ja paikattisten yritysten itmapiiri on siis se, että nykyinen järjestetmä on
hWä ja toimiva.

Säkytän Yrittäjät

Juuso Perkota (puheenjohtaja) & Hattitus
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